
 
 

                                                 Finančná komisia 
Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 

 
 

Košice:  08. 08. 2024 
Číslo: 05095/2024/OF-39010  
Vybavuje: PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga 

 tajomník komisie 
 email: jozef.cvoliga@vucke.sk 
 telefón: 055/7268 210 
   

 
ZÁPISNICA 

 
z 15. rokovania Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 8. augusta 2024 (štvrtok ) o 09:00 hod.  
 
na Úrade Košického samosprávneho kraja, Námestie Maratónu mieru 1, Košice, 
zasadacia miestnosť č. 310 (2. poschodie) 

 
 
PROGRAM ROKOVANIA 
 
 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
2. Informatívna správa o  schválených projektoch v rámci „Opatrenia RSO4.2 Zlepšenie 

rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej 
prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane 
posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie a odbornú prípravu“ 

3. Informatívna správa o  schválených projektoch v rámci „Opatrenia 3.2.3 Odstránenie 
kľúčových úzkych miest na cestnej infraštruktúre a zlepšenie regionálnej mobility 
prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest II. a III. triedy“ 

4. Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu „Technická pomoc Sekretariát Rady 
Partnerstva Košického kraja“ 

5. Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s  výhľadom do roku 
2030      

6. Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné služby       
s názvom „Zdravotnícka agentúra  Košického samosprávneho kraja, n. o.“ 

7. Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 
8. III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024             
9. Návrhy, podnety a požiadavky 
10. Rôzne 
11. Záver  
 
 

 
 



 
 

K bodu č. 1 
Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  
Vyjadrenie:  Predseda komisie - pani poslankyňa Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová privítala 
prítomných členov komisie a zástupcov Úradu KSK. Z celkového počtu 25 členov komisie je 
prítomných 13 členov komisie, čo je nadpolovičná väčšina a komisia je uznášaniaschopná.  
Svoju neúčasť na 15. rokovaní komisie ospravedlnili: Ing. Ján Kokarda, Ing. Roman Matoušek, 
Viktor Mihálik, Ing. Igor Petrovčik, Gejza Sačko, Mgr. Adrianna Gergely Papp 
 
Predseda upozornil prítomných, že z rokovania komisie sa vyhotovuje zvukový záznam.  
Predseda komisie Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová navrhla premenovať  

 bod 2 Pozvánky - nový názov: Informatívna správa o  schválených projektoch v rámci 
„Opatrenia RSO4.2 Zlepšenie rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám 
v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním 
dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania odolnosti pre dištančné a online 
vzdelávanie a odbornú prípravu“ 

 bod 3 Pozvánky - nový názov: Informatívna správa o  schválených projektoch v rámci 
„Opatrenia 3.2.3 Odstránenie kľúčových úzkych miest na cestnej infraštruktúre a 
zlepšenie regionálnej mobility prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest II. a 
III. triedy“ 

 
navrhla doplniť bod programu rokovania s názvom: Schválenie realizácie a spolufinancovania 
projektu „Technická pomoc Sekretariát Rady Partnerstva Košického kraja“ a navrhla ho 
zaradiť ako bod č. 4. 
 
a navrhla zmeniť body programu:  
5.   Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s  výhľadom do roku  

2030      
6.   Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné služby       

s názvom „Zdravotnícka agentúra  Košického samosprávneho kraja, n. o.“ 
7.   Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 
8.   III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024             
9.   Návrhy, podnety a požiadavky 
10.  Rôzne 
11.  Záver  
 
Záver:   
Predseda komisie skonštatoval, že komisia je uznášaniaschopná. Požiadal členov komisie o 
hlasovanie o premenovaní bodov a o doplnení bodu programu rokovania.  
 
Hlasovanie č. 1  
Prítomní:  13 
Za:            13        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
Predseda komisie požiadal členov komisie o hlasovanie o navrhovanom programe rokovania. 
 
Hlasovanie č. 2 
Prítomní:  13 
Za:            13        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 



 
 

Uznesenie č. 43/2024 
Komisia schvaľuje program 15. rokovania komisie.  
 
K bodu č. 2 
Informatívna správa o  schválených projektoch v rámci „Opatrenia RSO4.2 Zlepšenie 
rovného prístupu k inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej 
prípravy a celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane 
posilňovania odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie a odbornú prípravu“ 
 
Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 
regionálneho rozvoja 
 
Diskusia:  K materiálu neboli žiadne pripomienky.  
 

Záver:  Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 44/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa predloženého 
návrhu. 
 
Hlasovanie č. 3 
Prítomní:  13 
Za:            13        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
K bodu č. 3 
Informatívna správa o  schválených projektoch v rámci „Opatrenia 3.2.3 Odstránenie 
kľúčových úzkych miest na cestnej infraštruktúre a zlepšenie regionálnej mobility 
prostredníctvom modernizácie a výstavby ciest II. a III. triedy“ 
 
Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 
regionálneho rozvoja 
 
Diskusia:  Do diskusie sa zapojil Ing. Ladislav Takáč, Phd., LL.M. MPA  s otázkou, akým kľúčom 
sa vybrali cesty. Na otázku odpovedala Ing. Barbora Kováčová, že cesty boli vybrané na základe 
pripravenosti (stavebné povolenie, vysúťažený zhotoviteľ...) 
 

Záver:  Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 45/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa predloženého 
návrhu. 
 
Hlasovanie č. 4 
Prítomní:  13 
Za:            13        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
 
 



 
 

K bodu č. 4 
Schválenie realizácie a spolufinancovania projektu „Technická pomoc Sekretariát Rady 
Partnerstva Košického kraja 
 
Vyjadrenie: Materiál prezentovala Ing. Barbora Kováčová, poverená riadením odboru 
regionálneho rozvoja 
 
Diskusia: Do diskusie sa zapojil  RNDr. Ladislav Ruttkay s otázkou, aká je úloha Sekretariátu 
Rady Partnerstva. Na otázku odpovedala Ing. Barbora Kováčová, že ide o koordináciu, 
spoluprácu pri tvorbe žiadostí a implementácii projektov... 
 
Záver: Prišiel 1 člen komisie Michal Rečka – prítomných 14 členov. Predseda komisie dal 
hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 46/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie č. 5 
Prítomní:  14 
Za:            14        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
K bodu č. 5 
Priority zdravotnej politiky pre Košický kraj na obdobie 2024 – 2028 s  výhľadom do roku 
2030           
 
Vyjadrenie: Materiál prezentoval JUDr. Martin Serfözö, vedúci oddelenia zdravotníctva 
 
Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 
 
Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 47/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa predloženého 
návrhu. 
 
Hlasovanie č. 6 
Prítomní:  14 
Za:            14        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
K bodu č. 6 
Založenie neziskovej organizácie poskytujúcej všeobecne prospešné služby s názvom 
„Zdravotnícka agentúra  Košického samosprávneho kraja, n. o.“ 
 
Vyjadrenie: Materiál prezentoval JUDr. Martin Serfözö, vedúci oddelenia zdravotníctva 
 
Diskusia: Do diskusie sa zapojil Ing. Ladislav Takáč, Phd., LL.M. MPA  s otázkou, akým 
spôsobom bude organizácia financovaná a Michal Rečka sa dotazoval na podporu organizácie pre 
obce pri zabezpečovaní chýbajúcich lekárov. Na otázku odpovedal JUDr. Martin Serfözö, že 



 
 

organizácia bude financovaná formou dotácií od zriaďovateľa a pri zabezpečovaní chýbajúcich 
lekárov bude vychádzať z vlastnej, priebežne vytváranej databázy pozostávajúcej z ponuky 
a dopytu.  
 
Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 48/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a vyhovieť podľa predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie č. 7 
Prítomní:  14 
Za:            13        Proti:                 0             Zdržal sa:  1 
Návrh bol schválený. 
 
K bodu č. 7 
Plnenie rozpočtu Košického samosprávneho kraja za I. polrok 2024 
 
Vyjadrenie: Materiál prezentoval PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií 
 
Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 
 
Záver: Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 
Uznesenie č. 49/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa predloženého 
návrhu. 
 
Hlasovanie č. 8 
Prítomní:  14 
Za:            14        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
K bodu č. 8 
III. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2024  
            
Vyjadrenie: Materiál prezentoval PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií 
 
Diskusia: K materiálu neboli žiadne pripomienky. 
 
Záver:  Predseda komisie dal hlasovať o návrhu na uznesenie. 

 

Uznesenie č. 50/2024 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť podľa predloženého návrhu. 
 
Hlasovanie č. 9 
Prítomní:  14 
Za:            14        Proti:                 0             Zdržal sa:  0 
Návrh bol schválený. 
 
 



 
 

K bodu č. 9 
Návrhy, podnety a požiadavky 

- RNDr. Ladislav Ruttkay sa dotazoval, v akom štádiu je zabezpečenie generálnych 
dodávateľov energií pre organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK v zmysle Pokynu 
predsedu KSK č. 9/2023 „Za účelom prípravy príležitostného spoločného verejného 
obstarávania dodávok elektriny a zemného plynu“. 

- Mgr. Michal Drengubiak vystúpil s požiadavkou na vytvorenie chýbajúcej železničnej 
linky v smere Rožňava – Maďarská republika (Miskolc, Budapest), nakoľko v súčasnosti 
chýba priame autobusové aj vlakové spojenie v regióne Rožňava. 

- Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová navrhla zabezpečiť klimatizačnú jednotku v zasadačkách 
úradu KSK a tým navýšiť rozpočet  na rok 2025 z dôvodu klimatických zmien. 

 
Na vyššie uvedené podnety budú oslovené príslušné odbory na vypracovanie stanoviska. 
 
K bodu č. 10 
Rôzne  
PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga, poverený riadením odboru financií upozornil  členov finančnej  
komisie s procesom na prijatie úverového krytia kapitálových výdavkov na projekty EÚ a ŠR. 
Úverové rámce sa stanovia na základe revízie kapitálových výdavkov na projekty EÚ a ŠR do 
31.12.2024.  
 
K bodu č. 11 
Záver   
                                           
              
                               
 
Predseda komisie konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný a poďakoval 
prítomným za účasť. 
 
 
 
 
 
 
 
 
   .....................................................               ..................................................... 
   PhDr. Mgr. Jozef Cvoliga                          Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová 
        tajomník komisie                          predseda komisie 
 
 


